
PROTOKÓŁ NR 0063 – 8/35/2005 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu 18 października 2005 r. 

 
 
 

Kontrola zamówień publicznych 
 
 
Miejsce posiedzenia: sala Nr 130 A UM. 
Czas trwania posiedzenia: 11.00 – 14.10 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg 
załączonych list obecności. W posiedzeniu udziału nie brał radny Joachim Langer 
– usprawiedliwiony.  
 
 
Porządek obrad: 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z dnia 30 sierpnia 2005 r. 

 
4. Sprawy bieżące: 

 
 

 informacja o realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie Zdrój 
podjętych w II kwartale 2005 r. 

 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi ***  
 projekt uchwały w sprawie określenia na rok 2006 liczby 

przeznaczonych do wydania nowych licencji na wykonywanie 
transportu drogowego taksówką,  

 projekt uchwały zmieniający Uchwałę w sprawie przyjęcia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów i słuchaczy zamieszkałych na terenie 
miasta Jastrzębie Zdrój,  

 pismo firmy Impel Catering Sp. Z o.o. Wrocław odnoszące się 
do wyników badań posiłków przeprowadzonego w dniu 7 
czerwca 2005r. przez Państwowego Inspektora Sanitarnego w 
Dąbrowie Górniczej,  

 
5. Wolne głosy i wnioski.  
6. Zakończenie posiedzenia.  
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Ad. 1. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Zbigniew Rutkowski. 
Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
 
 
 
 
Ad. 2.  
 
Proponowany porządek obrad został przyjęty głosami : 
 
za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 
 
 
Ad. 3. 
 
Protokół z posiedzenia Komisji w dniu 30 sierpnia 2005 r. został przyjęty bez 
uwag.  
 
 
 
 
Ad. 4. 
 
Sprawy bieżące: 
 

 informacja o realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie Zdrój 
podjętych w II kwartale 2005 r. 

 
Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie Zdrój podjętych w II 
kwartale 2005 r. przedstawił Grzegorz Dulemba – Sekretarz Miasta  
 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 
Poinformował ponadto, że projekt uchwały w sprawie podjęcia działań mających 
na celu upamiętnienie Wielkiego Polaka – Papieża Jana Pawła II będzie 
zrealizowany w okresie do 30 czerwca 2006 r. Proponowane miejsce to miejsce 
usytuowane za szpitalem położniczym. Jako, że teren jest własnością 
Jastrzębskiej Spółki Węglowej będą prowadzone rozmowy w sprawie wydzielenia 
miejsca służącego do usytuowania pomnika. Nie wiemy jeszcze, czy będzie to 
pomnik, obelisk, czy też pamiątkowa tablica. W tej sprawie przeprowadzone 
zostaną stosowne konsultacje.  
 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdanie.  
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 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  ***  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji – 
Zbigniew Rutkowski. Poinformował, że w dniu 19 września 2005 r. do Urzędu 
wpłynęła skarga ***. Przedmiotem skargi jest działalność Prezydenta Miasta 
Jastrzębia Zdroju co do dochodzenia należności z tytułu opłaty za użytkowanie 
wieczyste gruntu za 2005 r. 
 
Przewodniczący Komisji zapoznał radnych z treścią skargi ***  
 
 
Bednarski Jerzy 

- Sprawa cały czas dotyczy tego samego tematu. Pani *** jest 
współmałżonką i jednocześnie współwłaścicielką spornego terenu. Jak 
wiemy zaległość dotyczy opłaty z tytułu użytkowania wieczystego gruntu. 
Jest zaległość, co spowodowało wszczęcie postępowania egzekucyjnego. Z 
punku widzenia prawa *** jest współodpowiedzialna za powstałe długi. 
Zaległość rocznie wynosi około 2600,00 zł. Komornik ma obowiązek 
ściągać zaległość, jak nie z jednego, to z drugiego wynagrodzenia.  

 
Woźniak Stefan 

- O jakim terenie mówimy? Gdzie usytuowana jest nieruchomość? 
 
Chojecka Alina 

- Jest to teren giełdy w Bziu.  
 
Swatek Mirosław 

- Dochody z giełdy są z pewnością. 
 
Osika Mieczysław 

- Pani *** podnosi nieco inny wątek. Rozumiem, że jest to zupełnie inna 
osoba. Kto może potwierdzić tożsamość tej osoby.  

 
Bednarski Jerzy 

- Do momentu egzekucji komorniczej nie było żadnych problemów.  
 
Osika Mieczysław 

- Prosze mi powiedzieć, czy zainteresowana osoba pojawiła się w Urzędzie 
Miasta, aby porozmawiać, wyjaśnić sprawę? 

 
ODP. Nie. 
 
Choejcka Alina 

- Czy nie byłoby zasadnym, aby sprawdzić, czy faktycznie jest to właściwa 
osoba.  

 
 
 
 
 
Bednarski Jerzy 
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- Komornik zanim zaczął swoją pracę musiał to dokładnie sprawdzić. 
Ponadto sprawa rozpatrywana była w Sądzie. Jest wyrok sądowy, gdzie 
również tożsamość osób musiała być sprawdzona.  

 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za -6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie określenia na rok 2006 liczby 
przeznaczonych do wydania nowych licencji na wykonywanie 
transportu drogowego taksówką,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Rafał Arciszewski – 
Wydz. Komunikacji. Poinformował, że ustawa o transporcie drogowym nałożyła 
na rady gmin obowiązek określenia liczby przeznaczonych do wydania nowych 
licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na każdy rok 
kalendarzowy. Uchwałę należy podjąć nie później niż do dnia 30 listopada. 
Niedotrzymanie terminu oznacza zachowanie dotychczasowej liczby licencji. 
Wydział Komunikacji wystąpił do stowarzyszeń zrzeszających jastrzębskich 
taksówkarzy i organizacji reprezentujących interesy konsumentów z prośbą o 
opinię w sprawie liczby licencji. Powiatowy Rzecznik Konsumenta wypowiedział 
się przeciw ścisłemu limitowaniu wydawanych licencji, przedkładając, że w 
interesie konsumentów leży, aby ilość licencji nie była ograniczona. Natomiast 
przedstawiciel Zrzeszenia Transportu Prywatnego w Katowicach proponuje nie 
przyznawać nowych licencji. Ustalając liczbę przeznaczonych do wydawania 
nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką kierowano się 
w pierwszym rzędzie potrzebami osób zamierzających podjąć taką działalność, 
mając na uwadze trudną sytuację na rynku pracy i konieczność zachowania 
każdej możliwości podjęcia pracy. Uwzględniono również oczekiwania 
konsumentów – osób korzystających z taksówek, zainteresowanych przede 
wszystkim łatwym dostępem do usług i konkurencyjnością cen. Wobec 
powyższego zaproponowano liczbę przyjmowaną przez Radę Miasta w latach 
poprzednich.  
 
 
Rutkowski Zbigniew 

- Rozumiem, że licencje przydzielane będą zgodnie z obowiązującymi 
dotychczas procedurami? 

 
ODP. Tak.  
 
Swatek Mirosław 

- Czy zmiana pojazdu związana jest z uzyskaniem nowej licencji? 
 
Archiszewski Rafał 

- Licencja udzielana jest dla konkretnego pojazdu. Jest jemu przypisana, 
Dodam również, że jest to kwestia interpretacji przepisów prawa. Wydanie 
nowej licencji to wydanie, a nie zmiana. W ubiegłym roku dokonaliśmy 17 
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zmian. Przydzielono 3 nowe licencje. Ilość w porównaniu do roku ubiegłego 
pozostaje bez zmian.  

 
Woźniak Stefan 

- Czy rokrocznie musimy podejmować uchwałę w sprawie określenia liczby 
wydawanych licencji? 

 
ODP. Tak.  
 
Rutkowski Zbigniew 

- Czy w limicie 20 licencji mieszczą się te zweryfikowane i nowe? 
 
Żmudzińska Joanna 

- Proszę powiedzieć, co w przypadku, gdy będzie 20 zmian i następne osoby 
zwrócą się o wydanie nowych licencji? 

 
Arciszewski Rafał 

- Zmiany licencji będą dokonane swoją drogą. Pozostałe osoby w ramach 
limitu na nowe licencje otrzymają je.  

 
Woźniak Stefan 

- Czy zmiana licencji wiąże się z jakimikolwiek opłatami? Jakie to koszty? 
 
Arciszewski Rafał 

- Zmiana licencji podlega opłacie I jest to 10% wartości uzyskania nowej 
licencji. Kwotowo to około 25,00 – 30,00 zł.  

 
Osika Mieczysław 

- Nie jestem zwolennikiem reglamentacji. Musimy jednak projekt uchwały 
podjąć, ponieważ tak stanowią przepisy. Moim zdaniem ustalenie limitu 20 
nowych licencji, to liczba bezpieczna. Nigdy dotychczas nie zdarzyło się, że 
liczba ta została przekroczona. Ponadto uważam, że gdyby nawet taka 
sytuacja miała miejsce, to nic nie stoi na przeszkodzie, aby Pan Prezydent 
z wnioskiem o zwiększenie tej liczby do Rady Miasta wystąpił.  

 
 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za - 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1.  
 
 
 
 

 projekt uchwały zmieniający Uchwałę w sprawie przyjęcia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów i słuchaczy zamieszkałych na terenie 
miasta Jastrzębie Zdrój,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Elfryda Bielaszka. Poinformowała, że  mając na uwadze  przejmowanie 
od Państwa przez samorządy terytorialne coraz więcej  zadań  z jednoczesnym  
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ograniczeniem środków  finansowych budżecie Gminy, przygotowany projekt  
uchwały pozwoli na bezpieczne  realizowanie  zadań bez naruszenia dyscypliny 
finansów publicznych. Podjęcie uchwały pozwoli  na przyznanie świadczenia  i 
określenie  jego wysokości  w ramach przyznanej  na ten cel dotacji z budżetu 
państwa na dofinansowanie  pomocy materialnej  o charakterze  socjalnym dla 
uczniów  zamieszkałych na terenie  miasta Jastrzębie Zdrój oraz wysokości 
środków własnych  przeznaczonych na ten cel  w budżecie miasta  Jastrzębie 
Zdrój.  Uchwały o  tożsamej  treści są  podejmowane również przez inne gminy, 
na wniosek Śląskiego Związku Gmin i Powiatów.  
 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
 
 
 

 pismo firmy Impel Catering Sp. z o.o. Wrocław odnoszące się 
do wyników badań posiłków przeprowadzonego w dniu 7 
czerwca 2005r. przez Państwowego Inspektora Sanitarnego w 
Dąbrowie Górniczej,  

 
 
Przewodniczący Komisji – Zbigniew Rutkowski zapoznał zebranych z treścią ww. 
pisma.  
 
 
Rutkowski Zbigniew 

- Przed wakacjami po przeprowadzonych rozmowach w wybranymi 
dyrektorami szkół uzyskałem informacje, że jakość podawanych obiadów 
znacznie się poprawiła. Z obiadów zaczęli nawet korzystać nauczyciele. 
Niestety po okresie wakacyjnym nie miałem sposobności sprawdzić tego. 
Mam nadzieję, że jakość obiadów nie pogorszyła się. Myślę również, że 
badania wykonywane będą kwartalnie.  

 
Bielaszka Elfryda 

- Oczywiście. Kolejne badanie zostało zlecone i będzie wykonane w 
październiku. Dodam również, że badanie musi to być wykonywane pod 
nadzorem Sanepidu Wodzisławskiego. Uzgodnienia z Sanepidem muszą 
być. Uważam również, że dobrze się stało, że sprawa została zbadana. Na 
jaw wyszły nieprawidłowości, które poniekąd zostały zweryfikowane. Być 
może w przyszłości każda szkoła będzie organizowała samodzielnie 
przetarg na żywienie w swojej placówce. Czas pokaże. Na dzień dzisiejszy 
żywienie w szkołach w moim odczuciu jest zracjonalizowane I nie ma do 
tego większych uwag.  

 
 
 
Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  
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Ad. 5.  
 
Wolne głosy i wnioski 
 
 
 
Komisja ustaliła, że kolejne posiedzenie odbędzie się w dniu 15 listopada 
2005 r. o godz. 11.00. Posiedzenie rozpocznie się kontrolą w Miejskim 
Zarządzie Nieruchomości.  
 
 
 
 
 
Ad. 6. 
 
Przewodniczący Komisji – Zbigniew Rutkowski podziękował wszystkim za 
przybycie, po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała: 
Barbara Kukuczka  

 
 

Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej 

 
ZBIGNIEW RUTKOWSKI 

 
*** w protokole dokonano wyłączenia jawności danych osobowych w zakresie 
imienia i nazwiska osoby skarżącej. Wyłączenia dokonano na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej, w interesie ochrony 
prywatności osoby fizycznej. Wyłączenia dokonała: Barbara Madera, naczelnik 
Biura Rady Miasta. 


